
W nawiązaniu do państwa petycji z dnia 6 maja 2024r. Urząd Gminy Buczkowice 
przesyła odpowiedzi na poszczególne pytania: 
§1 Wniosek o informacje dotyczące inicjatywy dotacji 50 000 zł  
Wnosimy o udzielenie informacji publicznej o konkretną informacje na temat planów i terminów, które 

Urząd zamierza zastosować w zakresie pozyskania nieodpłatnej dotacji na cyfryzację w kwocie 50 000 zł 

oraz intencji rozpoczęcia rozmów na ten temat z wnioskodawcą. 

Odp. :Urząd nie zamierza pozyskiwać nieodpłatnej dotacji 

§1.2 Uzasadnienie bierności w obszarze otrzymania dotacji 

Jeśli odpowiedź na wniosek z §1 jest przecząca, prosimy o udzielenie informacji publicznej, wyjaśniającej 

przyczyny braku inicjatyw i chęci uzyskania bezpłatnej dotacji w kwocie 50 000 zł w zakresie cyfryzacji. 

Prosimy o przedstawienie tego uzasadnienia w maksymalnie trzech zdaniach, dlaczego nie chcą Państwo 

skorzystać z bezpłatnej dotacji 50 000 zł na cyfryzację Państwa urzędu. 

Odp.: Urząd obecnie korzysta z rozwiązań ICT, w których zaimplementowano funkcjonalności pozwalające 

na automatyzację większości procesów biznesowych realizowanych w Urzędzie, zarówno wewnętrznych 

jak i związanych z komunikacją z obywatelami. Przypadki, w których wymagana jest aktywność 

pracownika/specjalisty pojawiają się w sytuacjach, w których wymagane jest indywidualne, 

nieszablonowe podejście a decyzja o podjęciu indywidualnego działania podejmowana jest na podstawie 

wielu różnych zmiennych. Dalsze zmiany w zakresie rozwijania procesów automatyzacyjnych nastąpią po 

wprowadzeniu w życie rozwiązań centralnych, takich jak e-Doręczenia czy KSeF. 

§2 Wniosek o informacje dotyczące audytu i automatyzacji  
Wnosimy o udzielenie informacji publicznej na temat przeprowadzenia przez Kierownika JST, w ciągu 

ostatnich trzech lat, audytu, analizy lub planowania działań systematycznych mających na celu stopniową 

automatyzację systemów teleinformatycznych używanych w Urzędzie. 

Odp.: Kierownik JST w ciągu ostatnich trzech lat nie prowadził audytu, analizy i nie planował działań 

systematycznych mających na celu stopniową automatyzację systemów teleinformatycznych używanych 

w Urzędzie z uwagi na fakt bieżącego reagowania na potrzeby z tym zakresie i implementacji konkretnych 

rozwiązań w miarę ich pojawiania się. 

§2.2 Planowanie przyszłych inicjatyw automatyzacyjnych  
Jeśli odpowiedź na wniosek z §2 jest przecząca, na mocy art. 61 Konstytucji RP oraz art. 6 ust. 1 pkt. 1 lit. a 

Ustawy o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2022 r. poz. 902), wnioskujemy o udzielenie 

informacji publicznej, czy Urząd planuje w najbliższym roku przeprowadzenie audytu technologicznego 

systemów informatycznych pod kątem automatyzacji, zgodnie z Dyrektywą 2022/2555, oraz czy istnieje 

zainteresowanie rozpoczęciem rozmów w sprawie nieodpłatnego audytu technologicznego z 

wnioskodawcą. 

Odp.: Decyzja o przeprowadzeniu ewentualnych audytów podjęta zostanie po wejściu w 

życie/opublikowaniu obecnie procedowanych zmian w Ustawie o krajowym systemie 

cyberbezpieczeństwa. Nie wykluczone jest rozpoczęcie rozmów w sprawie nieodpłatnego audytu 

technologicznego z wnioskodawcą. 

§3 Uzasadnienie braku działań w obszarze automatyzacji  
W przypadku przeczącej odpowiedzi na wniosek z §2.2, prosimy o udzielenie informacji publicznej, 

wyjaśniającej przyczyny braku inicjatyw związanych z usprawnieniem organizacji i ulepszaniem pracy 

Urzędu. Prosimy o przedstawienie tego uzasadnienia w maksymalnie trzech zdaniach. 



Odp.: W związku z trwającymi pracami legislacyjnymi w obszarze cyberbezpieczeństwa, wszelkie prace 

związane z projektowaniem i wprowadzaniem nowych usług ICT zostają wstrzymane. Z up. Wójta Agata 

Artemska Sekretarz Gminy Buczkowice /podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym/ 

 


